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Vedr. Postgrunden 

 

Foreningen Hovedstadens Forskønnelse (FHF) ser med tilfredshed på, at det 

foreliggende forslag på mange punkter er forbedret på væsentlige punkter i forhold til 

det forslag, som blev fremlagt i 2015. 

  

FHF mener dog fortsat, at der vil kunne udvikles et langt bedre, og ikke mindst mere 

grønt nyt byområde, hvis bebyggelsens omfang blev reduceret væsentligt. 

  

FHF er bekymret over at der anlægges så mange parkeringspladser. Det vil indebære 

unødigt mange biler i et område, som allerede nu lider under alt for megen biltrafik. 

Byggeriernes lokalisering, tæt på kollektive trafikforbindelser, indebærer, at der kun er 

behov for, at der etableres ganske få parkeringspladser.   

 

FHF undrer sig over, at højhuse for tiden i København synes at være svaret på 

byfortætning. 

 
 

Jakob Lange 
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